

SEVENTYBROKERS
MEMBER OF SEVENTY INVESTECH GROUP

In case of any discrepancy between the English version and other versions, the English version shall prevail.

本協議其它語言與英文發生衝突時，以英文為準。

Consent To Accept Electronic Records And Communications
同意接受电子记录与通信联系

SEVENTY provides electronic trade confirmations, account statements, tax information and other Customer records and communications (collectively, "Records and Communications") in electronic form. Electronic Records and Communications may be sent to Customer's Trader Workstation or to Customer's e-mail address. By entering into this Agreement, Customer consents to the receipt of electronic Records and Communications. Such consent will apply on an ongoing basis and for every tax year unless withdrawn by Customer. Customer may withdraw such consent at any time by providing electronic notice to SEVENTY through email. If Customer withdraws such consent, SEVENTY will provide required account statement documents in paper form upon request by email. However, SEVENTY reserves the right to require Customer to close Customer's account.

柒拾通过电子形式提供电子交易确认书、账单、税务信息与其它客户记录与通信联系，(以下简称"电子记录与通信联系")。电子记录与通信联系可发送到客户的交易平台或发送到客户的电子邮件地址。通过签署本合同，客户同意接收电子记录与通信联系。除非客户收回其同意，否则上述同意持续适用，并适用于每个税务年度。客户可在任何时候通过电子邮件通知柒拾收回其同意。如果客户收回其同意，则当客户通过电子邮件要求时，柒拾应提供纸质形式的账单文件。但是，柒拾保留要求客户关闭其账户的权利。

Customer acknowledges that SEVENTY does not know whether someone sending request with Customer's email is Customer. Unless SEVENTY is notified and agrees, Customer will not allow anyone to access Customer's email. Customer is responsible for the confidentiality and use of Customer's email and agrees to report any theft/loss/change/close of registered email, or any unauthorized access to Customer's email, immediately by telephone or electronically through secondary email. Customer remains responsible for all request sent using Customer's email.

客户确认柒拾并不知晓使用客户的电子邮件发送请求的人是否为客户本人。除非柒拾公司已被告知并同意，否则客户应不允许任何人进入其电子邮件。客户本人负责其电子邮件的保密性与使用，并同意如上述电子邮件被窃取、遗失、变更、关闭，或出现非法进入的情况，立即通过电话或第二电子邮件向柒拾进行报告。客户对其使用电子邮件所发出的所有申请负责。